
Referat styremøte 7. desember 2020 kl 19.30 
Stad: med Linn 
Møtte: Anna, Linn, Liv Jorunn, Edle, Karin 
 

Sak Type Beskriving Løysing 

Sak 1 Økonomi 
fakturering 
medlemskap 2021 

 Stabil og god økonomi per dags dato. 
 

Sak 2 Presentasjon 
prisar 
anleggsleige 2021 

 Styret har gått igjennom prisane.  

Sak 3 Årleg service 
porten Crawford 

Har fått tilbod Takka nei til tilbodet. 

Sak 4 Internkontroll 
Elanlegg 

 Ok, Tussa Installasjon har sendt inn      
papira. 

Sak 5 Plan med hallen 
framover 

 Arnfinn orienterte. Klart for å byrje      
med elektrisiteten til helga. Truleg     
levering av lamper i neste veke. Per       
Ove har haldt fram med vantet i dag        
og held fram i morgon.  

Sak 6 Varmestove 
hallen 

 Arnfinn og Per Ove har laga skisse.       
Byggje sterkt nok tak til å lage rom i         
2.etasje (lageret).  

Sak 7 Stallanlegg  Blir ti bokser med brannanlegg,     
toalett, vaskespilt og varmevatn. Edle     
og Linn skal sende    
spelemiddelsøknad i helga. 

Sak 8 Sponsorarbeid, 
status 

 Ida Sofie og Karin tek Amfi Ørsta etter 
nyttår.  
 
Edle har ei liste over moglege 
sponsorar i Volda. Sender ut etter 
offentleggjering av Sparebanken 
Møre som sponsor.  
 
Refleksvestar: 
 
Edle høyrer med Arbiro, 
Hesteprodukter og Nordvest Profil om 
pris.  

Sak 9 Sende ut julebrev  Sender ut veka før jul. 



 
 
 
 

medlemmane 

Sak 10 Salting ridebana 
og hallen 

 Skaffe så vi har ekstra til seinare. 
Sekken vi har held til hallen no i 
vinter. Bruker opp den no i vinter.  
Mesta som leverandør? 
Liv Jorunn finn ut kven som var 
leverandør og høyrer om vi får ein 
sekk til.  
 

Sak 11 Foto avisa med 
Sparebank Møre 

 Kjekt å ha med refleksvestane. Greitt 
å ha med hest. Kan gjere det i helg.  

Sak 12 Nytt styremøte  Måndag 11.januar 2021 kl.19.30.  


